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Protokół z XVII nadzwyczajnej sesji                                                                                                                               

Rady Miejskiej w Ujściu                                                                                                                            

z dnia 5 listopada 2020 r. 

 

Czas trwania sesji: 

9:00 – 9:18  

Miejsce:  

sala sesyjna Urzędu  Miejskiego w  Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczył: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ujściu Jan Maślak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 12 radnych . Nieobecni: radna Jolanta Kin-

Zdzierela, radna Cecylia Witczak oraz  radny Andrzej Piechocki.  Nieobecności 

usprawiedliwione. 

W sesji udział wzięli: 

Radni oraz goście – według załączonych list obecności. 

Porządek obrad: 

1.Sprawy regulaminowe             

-  otwarcie sesji                                          

- stwierdzenie quorum      

2. Projekt uchwały w sprawie  zmian uchwały budżetowej na  2020 rok - projekt nr 1. 

3. Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na terenie Gminy Ujście – projekt nr 2. 

4. Zakończenie obrad. 

 

Ad.1. Sprawy regulaminowe.         

- otwarcie obrad  

O godz. 9:00 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ujściu Pan Jan Maślak otworzył obrady 

XVII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Poinformował, że XVII nadzwyczajna 

sesja Rady Miejskiej w Ujściu została zwołana na wniosek Burmistrza Ujścia Romana 

Wroteckiego. Powitał pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią Wiceburmistrz 

Beatę Ima, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert oraz wszystkich  radnych 

przybyłych na sesję.   

- stwierdzenie quorum  

Przewodniczący obrad oświadczył, że  na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 
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Ad. 2. Projekt uchwały w sprawie  zmian uchwały budżetowej na  2020 rok. 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert  -  zwiększa się plan dochodów i wydatków 

o kwotę 124.685 zł, plan dochodów po zmianie stanowi kwotę 34.963.799,19 zł. Plan 

wydatków po zmianie stanowi kwotę 36.372.667,84 zł. W dochodach dokonuje się 

następujących zmian : w rozdz. 75412 ochotnicze straże pożarne zwiększa się o 2.928 zł 

wpływy z tyt. kar i odszkodowań wynikających z umów, jest to odszkodowanie za szkodę od 

ubezpieczyciela; w rozdz. 75616 zwiększa się wpływy z podatku od spadków i darowizn  o 

1.800 zł, wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych  o 51.988 zł, wpływy z tytułu 

kosztów upomnień o 1.400 zł, wpływy z odsetek  o 300 zł; w rozdz. 75618 zwiększa się o 2.893 

zł wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych; w rozdz. 75814 różne 

rozliczenia finansowe zmniejsza się o 500.000 zł środki  RFIL z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19, które przenosi się do rozdz. 75816 wpływy do rozliczenia; w rozdz. 85395 

pozostała działalność w dz. 853 pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zwiększa się  

o 59.238 zł dotacje celowe na realizację projektu pn. „STOP COVID-19. Bezpieczne systemy 

społeczne w Wielkopolsce” współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego oraz budżetu państwa, w ramach WRPO na lata 2014-

2020; w rozdz. 85502 świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz 

składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego zwiększa o 438 zł 

dochody związane ze zwrotem nienależnie pobranego zasiłku rodzinnego z lat ubiegłych; w 

rozdz. 85504 wspieranie rodziny zwiększa się środki finansowe w kwocie 1.700 zł ze środków 

Funduszu Pracy na pokrycie kosztów jednorazowego dodatku do wynagrodzenia asystenta 

rodziny  zatrudnionego w Gminie, jest to „Program asystent rodziny na rok 2020”; w 

rozdz.90095 pozostała działalność w dz. Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska 

zwiększa się o 2.000 zł wpływy z odsetek i różnych dochodów. 

Jeżeli chodzi o wydatki, to w rozdz. 75412 ochotnicze straże pożarne zwiększa się o 2.928 zł 

zakup usług pozostałych w związku z otrzymanym odszkodowaniem; w  rozdz. 75702 

zmniejsza się o 10.500 zł odsetki od zaciągniętych kredytów i pożyczek; w rozdz. 80104 

Przedszkola dokonuje się przeniesienia wydatków między paragrafami; w rozdz.  85154 

Przeciwdziałanie alkoholizmowi zwiększa się o 2.893 zł zakup materiałów i wyposażenia; w 

rozdz. 85219 Ośrodki pomocy społecznej zmniejsza się wydatki o kwotę 6.582 zł, które 

przenosi się do rozdz. 85395 Pozostała działalność  w dz. 853 Pozostałe zadania w zakresie 

polityki społecznej jako wkład własny  na realizację projektu pn. „STOP COVID-19. 

Bezpieczne systemy społeczne w Wielkopolsce” współfinansowanego przez Unię Europejską 

w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego oraz budżetu państwa, w ramach WRPO na 

lata 2014-2020 oraz  zwiększa się wydatki na realizację ww. projektu o kwotę 59.238 zł zgodnie 

z przyznanymi dotacjami; w rozdz. 85502 Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu 

alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia 

społecznego  zwiększa się o 438 zł wydatki związane ze zwrotem nienależnie pobranego 

zasiłku rodzinnego z lat ubiegłych i dokonuje się przeniesienia wydatków między paragrafami; 

w  rozdz. 85504 Wspieranie rodziny zwiększa się wydatki o 1.700 zł  na pokrycie kosztów 

jednorazowego dodatku do wynagrodzenia asystenta rodziny;  w rozdz. 85508 Rodziny 

Zastępcze i rozdz. 85510 Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych dokonuje się 

przeniesienia wydatków między paragrafami i rozdziałami; w  rozdz. 90002 Gospodarka 

odpadami komunalnymi zwiększa się o 7.988 zł wydatki na wpłatę z tytułu udziału w kosztach 

działalności Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi” 

na podstawie Uchwały Nr XVII/65/2020 Zgromadzenia Związku Międzygminnego z dnia 19 

października 2020 roku  w sprawie ustalenia wysokości oraz terminu wpłat, uczestników 



3 

 

Związku Międzygminnego Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi  , z tytułu 

udziału w kosztach działalności Związku, powstałych na skutek obowiązku zwrotu części 

dofinansowania budowy Punktów Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na terenie 

Gminy  i Miasta Okonek oraz Gminy Wyrzysk, w związku z podjęciem przez organy 

stanowiące tych gmin uchwał o wystąpieniu ze Związku; w rozdz. 90003 Oczyszczanie miast 

i wsi i rozdz. 90004 Utrzymanie zieleni w miastach i gminach dokonuje się przeniesienia 

wydatków między paragrafami i rozdziałami; w rozdz. 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg 

zwiększa się o 60.000 zł wydatki na budowę oświetlenia przy ścieżce rowerowej Ujście – Nowa 

Wieś Ujska i zgodnie ze zmianami w planie   wydatków dokonano zmian w załączniku 

określającym zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu w 2020 roku – jest 

to załącznik nr 3 i w załączniku określającym plany przychodów i kosztów samorządowych 

zakładów budżetowych zwiększono przychody i koszty o 69.500 zł , jest to załącznik nr 4. Ja 

dziękuję, proszę o pytania. 

Przewodniczący obrad Jan Maślak  – dziękuję bardzo,  czy  są  jakieś pytania. 

Radna Grażyna Rzeczycka -  Ja chciałam prosić, o kilka słów wyjaśnienia, na co można 

przeznaczyć te 500.000,00 złotych i te 59.238,00 złotych, chciałabym, żeby również  słowo  

wyjaśnienia  padło na temat oświetlenia  tej ścieżki rowerowej - czy my się dokładamy do  

ścieżki, czy to jest cała kwota, która my przeznaczamy.  Dziękuję bardzo.  

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – rozumiem, że pani radnej chodziło o 

rozdział 85395 o te środki, w ramach środków unijnych. Są to  środki, przede wszystkim na 

wypłatę dodatków dla pracowników, którzy w okresie od czerwca do listopada mieli 

trudniejsze warunki pracy, ponadto one są przeznaczone na zakup  środków przeciwdziałania  

COVID-19 , wiem, że tam będzie kupiony termometr, środki odkażające, maseczki – tego typy 

wyposażenie- to tyle, jeżeli chodzi o  ten program. Natomiast, jeżeli chodzi o ścieżkę  

rowerową, to jest dofinansowanie,  to jest częściowy koszt. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – tak, to jest częściowy koszt na poziomie około 50 %. 

Sytuacja wygląda  w ten sposób, że realizacja tego zadania ma się skończyć około 10 grudnia, 

i gdyby dzisiaj nie była podjęta ta uchwała, nie moglibyśmy zawrzeć umowy na 

dofinansowanie. Koszt całości jest szacowany na 114 tysięcy kilkaset złotych – nie pamiętam  

– ile, Generalna Dyrekcja  czy firma  na zlecenie Generalnej Dyrekcji   uzbraja ten teren, buduje 

podstawy uzbrojenia terenu, my finansujemy słupy, na całej długości tej ścieżki.  

 Radna Grażyna Rzeczycka – dziękuję bardzo.  

Przewodniczący obrad Jan Maślak  - czy są jeszcze jakieś pytania, nie wiedzę. Jeśli nie ma 

chętnych, to przystępujemy go głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednomyślnie 12 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2020 

rok 

 

Uchwała Nr XVII/115/2020 Rady Miejskiej w Ujściu stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  
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Ad.3.  Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na terenie Gminy Ujście.  

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – proszę państwa, 29 października zostało wydane 

Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego dotyczące uchwały, którą  państwo 

podjęli 30 września  w sprawie zajęcia pasa drogowego. Wojewoda w tym rozstrzygnięciu  

zarzucił  Radzie nadinterpretację,  rozszerzającą interpretację art. 40 ustawy o drogach 

publicznych, a chodziło o to, że w uchwale nie powinno być  różnicowania stawek opłat za drogi, 

które są gruntowymi drogami i drogi, które są drogami utwardzonymi, jak również, nie można 

różnicować stawek opłat za  zajęcia pasa drogowego w stosunku do dróg położonych w terenie 

zabudowanym jak i na terenie niezabudowanym. W związku z tym, należało dostosować uchwałę 

do tego  rozstrzygnięcia i stąd jest przygotowany nowy projekt uchwały. Stawki, które są  w nim  

zawarte, są takie same jakie były w tej poprzedniej uchwale, tylko nie ma tego rozróżnienia na 

drogi gruntowe i  na drogi utwardzone, drogi w obszarze zabudowanym i drogi w obszarze 

niezabudowanym. Ja powiem tylko tak, że  taki zapis dotyczący różnicowania na obszar 

zabudowany, niezabudowany, drogi gruntowe, drogi utwardzone, funkcjonował  co najmniej trzy 

lata, bo poprzednia uchwała była w 2017 roku, ale  ja pamiętam, że jeszcze wcześniej też, ale 

wtedy była po prostu widocznie inna interpretacja Nadzoru Prawnego Wojewody 

Wielkopolskiego i stąd w tej chwili jest potrzeba, żeby zastosować się do  uwag, które są w tej 

chwili.  Czy jest potrzeba, żebym przeczytała całą treść uchwały. 

Radni – odpowiedzieli, że nie. 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – czy są jakieś pytania.  

Radna Grażyna Rzeczycka – analizowałam jedną  uchwałę i drugą i muszę powiedzieć, że tyle 

lat siedziałam z tej strony- właściwie i też pisałam uchwały. Jeżeli, ktoś się  czepia takich 

drobiazgów – przepraszam bardzo, wiem, że to jest nagrywane i tyle, ale jeżeli Rada uchwala, 

alb ustala się stawki, czy dodaje się jakiś tam wyraz, no, przykro mi, że w ogóle,  ktoś siedzi i się 

zajmuje,  jakimś tam śledzeniem – pani dobrze powiedziała, uchwały obowiązywały i zgodnie z 

ustawą przecież – nie , musiałam się odezwać, przepraszam najmocniej.   

Przewodniczący obrad Jan Maślak  - czy są jeszcze jakieś pytania, nie wiedzę więcej, dziękuję 

bardzo. Jeśli nie ma więcej  chętnych, to w takim razie  przystępujemy go głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednomyślnie 12 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Ujście. 

 

Uchwała Nr XVII/116/2020 Rady Miejskiej w Ujściu stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Radna Grażyna Rzeczycka poprosiła o głos  i  zwróciła się do Burmistrza z prośbą -   dwa 

miesiące remontowano wyjazd na ulicę Łąkową  i  po dwóch miesiącach zakończono, ale tam 

stają dwa takie wielkie słupy  i tak nie można przejść, to są takie jakieś ograniczniki, żeby je 

usunąć z tego zakrętu, tam jak była dziura, to tym była zakryta. W tej chwili remont został 

zakończony i  zostały te zabezpieczenia a tak nie możemy przechodzić, trzeba wchodzić po 

prostu na ulicę.  Dziękuje panu bardzo. Z komentarzem [GC1]: .m……… 
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Ad. 4. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący  obrad Jan Maślak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ujściu - w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Ujściu                 

i   dziękuję wszystkim za przybycie.   

 

Zakończenie XVII sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 918. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

  Na tym protokół zakończono. 

 

  Protokół sporządziła         Wiceprzewodniczący 

         Rady Miejskiej w Ujściu 

 

  /-/ Grażyna Chułek                        /-/ Jan Maślak  

  

 


